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CASTELLÓ  D’EMPÚRIES

Xavier Sanllehí és I’alcalde de
Castelló d’Empúries des de fa
vuit anys. L’any 1995, va acce-
dir a l’alcaldia amb ERC i l’any
1999 amb la UPM. Ara, es tor-
na a presentar per tercera ve-
gada, pero sota les sigles de CiU.
En aquesta ocasió  tkom a prin-
cipals rivals alguns dels åntics
companys de la UPM.

On  es troba I’aut&ntic  esperit
de la UPM de 19991
Potser ha desaparegut. Ara tot-
hom té motius per dir que es
amb la formació  que represen-
ta, pero la UPM que vam for-
mar fa quatre anys no tenia cap
vinculació amb cap partit po-
lític. Ara, els vots d’UPM-PSC
aniran a parar cap al còmput
dels  socialistes, com a filial que j
és. No  poden dir que són la con-
tinuaci6. Arnés nosaltres a CiU
tenim cik  persones que for-
maven part d’aquell partit, ells
en tenen tres.
Ara tant UPM-PSC com CiU i PP

Xavier  Sanllehl,

volen atribuir-se els Bxits  d’aques-
ta darrera legislatura.
Era d’esperar. Durant aquests qua--
tre anys ha treballat un equip de
persones de diferent procedencia
política. Cadas& ha treballat des
de la seva  area,  pero jo com a al-
calde he estat pendent de tot. Per
poder desenvolupar un projecte,
per petit que sigui, no es podra  fer
si no tens  un financament adequat

i, el mes  important, Ies subven-
cions necessàries. 1 això sí que es
competencia única de l’alcalde. He

treballat molt dur per fer possi-
ble l’actual municipi.
De que se sent m6s  orgullós?
De tota la feina en general. Pero
sobretot de les grans  obres com el
Toribi Duran, l’institut, la segona
escola,  l’escola de música, l’am-
pliació de la llar, la farinera, la cú-

de reurbanització...
Com es planteja  el futur?
Amb molt d’optimisme. Sé que
amb CiU podrem fer encara mol-
tes mes  coses per Castelló i Em-
puriabrava. Com per exemple: un
CAP, la construcció  de la segona
escola,  la piscina coberta, la bi-
blioteca, la casa de cultura, la sala
polivalent, el teatre, l’ampliació del
Centre Cívic,  l’estació d’autobu-
sos a Empuriabrava, intantarem
aconseguir la gestió  municipal dels
canals  navegables... 1 un llarg etce-
tera  que espero que els castellonins
em donin la possibilitat de de-
mostrar-ho.
Com ha anat la campanya?
En general be, tot i que lamento
molt que tant CiU com el PP i en
menys proporció ERC hagim es-
tat víctimes  dels atacs  que han pa-
tit els nostres  cartells i pancartes
electorals. Curiosament cap car-
te11 de la UPM-PSC ha estat
malmès.
Podem parlar de pactes?
És  molt d’hora, pero amb qualse-
vol partit que,respecti el nostre
programa electoral.
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